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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csab a
honvédelmi miniszterhe z

„Valóban lesz NATO parancsnoki koordinációs központ Székesfehérváron? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány hivatalos honlapján olvasható MTI beszámoló szerint a NATO-tagállamok védelm i
minisztereinek februári tanácskozásán Miniszter Úr indítványozta, hogy Magyarországon is jöjjö n
létre egy 40 fős parancsnoki koordinációs központ. Elmondása szerint az úgynevezett NATO-erők
integrációs egysége (NATO forces integration unit, NFIU) Székesfehérváron jönne létre . Ennek
érdekében a kormány egy meglévő épület felújításában gondolkodik, és a negyven törzstiszt felét a
NATO, másik felét pedig a Magyar Honvédség fogja adni .

A fent hivatkozott nyilatkozata óta újabb hírek, bejelentések nem láttak napvilágot a témában . Ezért a
tervezett NATO koordinációs központtal összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem tisztel t
Miniszter Úrhoz :

• A NATO tagországok védelmi miniszterei egyetértettek kezdeményezésével, miszerin t
Magyarországon is felálljon egy un . NATO NFIU?

• Ha igen, kérem, tájékoztasson, mikorra várható a NATO NFIU felállítása ?
• Mekkora költségvetési forrást igényel a NATO NFIU felállítása? Biztosított-e ez az összeg a

Honvédelmi Minisztérium költségvetésében, vagy a Kormánytól fog a tárca erre a feladatra
többletforrást igényelni?

Budapest, 2015 . március ,{ d .

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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